
家長通告第 2122_127 號 

 

明愛屯門馬登基金中學  

2021-2022 年度  家長通告  

 

敬啟者：  

 

教師專業發展日延期及教職員會議課堂安排 

 

  教育局致函全港學校重申現階段不應舉行大型活動，故原定於 2022 年 1 月 18 日(星期二) 

舉行的「教師專業發展日」將延期。因此，是日學校假期將會取消，學生須按正常上課時

間表回校上課。敬請家長留意。 

  此外，本校將於 2022 年 1 月 21 日(星期五)下午召開教職員會議，當日下午所有實體及網

上課堂/活動將會取消，當天學生放學時間為下午 1 時 15 分，敬請家長留意。 

請填妥回條，並於 1 月 12 日(星期三) 或之前交回班主任。如有任何查詢，請於辦公時間

致電 24610304 聯絡各班主任。 

 

此致  

 

貴家長  

 

 校長                 謹啟  

           袁國明  

二零二二年一月十日   
 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  
 

家長通告第 2122_127 號 

﹝回  條﹞  

 

敬覆者：  

 

本人已知悉有關「教師專業發展日延期及教職員會議課堂安排」。  

 

此覆  

 

明愛屯門馬登基金中學  
   

中       班      號  學生：                  

 

家長簽署  ：                            

家長姓名  ：                            

日     期  ：                            



 

Parents’ Notice No.: 2122_127 

 

Caritas Tuen Mun Marden Foundation Secondary School 

2021-2022 Parents Notice 

 

10 January 2022 

Dear Parents/Guardians, 

 

Postponement of Staff Professional Development Day and Arrangement of Staff Meeting 

 

In view of the COVID-19 epidemic situation in Hone Kong, the Education Bureau has 

reiterated that schools should not organize mass events at this stage. Hence, the school has decided 

to postpone the Staff Professional Development Day which is originally scheduled on 18 January 

2022 (Tuesday). Therefore, the school holiday on the aforesaid day will be cancelled, all students 

have to return to school as usual for schooling on 18 January 2022. 

 

Meanwhile, a staff meeting will be held in the afternoon on 21 January (Friday). All afternoon 

face-to-face and online classes and activities on the aforesaid day will be cancelled, all students will 

be dismissed at 1:15 p.m. 

 

Please return the reply slip to the class teacher(s) on or before 12 January 2022 (Wednesday). 

For enquiries, please contact the class teachers at 24610304 during office hours. 

  

Yours faithfully,     

 

____________________________ 

Mr. Yuen Kwok Ming 

Principal 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
Parents Notice No.: 2122_127 

 

Reply slip 

 

Dear Sir, 

I acknowledge the notice on ‘Arrangement for Staff Professional Development Day and Staff 

Meeting’. 

 

 

 

 

 

 

 

Name of Student :                   

Class and Class no. :             (    ) 

Signature of Parent / Guardian :                   

Name of Parent / Guardian :                   

Date :                   


